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1  ΙΟΣ Δ. ΝΕΙΛΟΥ ΟΙ ΔΥΟ ΠΡΩΤΟΙ ΘΑΝΑΤΟΙ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-08-2019

Επιφάνεια: 312.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΙΟΣ Δ. ΝΕΙΛΟΥ 
ΟΙ ΔΥΟ ΠΡΩΤΟΙ 
ΘΑΝΑΤΟΙ
ΣΕΛΙΔΑ 7

Δύο θύματα από 
τον ιό του Δυτικού 
Νείλου σε επτά ημέρες
Δύο ηλικιωμένοι άνω των 80 ετών 
είναι τα πρώτα για φέτος «θύματα» 
του ιού του Δυτικού Νείλου ο οποί
ος συνεχίζει να «κυκλοφορεί» σε 
αρκετές περιοχές της χώρας. Εως 
σήμερα έχουν καταγραφεί συνο
λικά 25 κρούσματα λοίμωξης του 
ιού σε άνθρωπο, εκ των οποίων 
τα 15 την τελευταία εβδομάδα. 
Σύμφωνα με την τελευταία έκθεση 
Επιδημιολογικής Επιτήρησης του 
Εθνικού Οργανισμού Δημόσιας 
Υγείας (ΕΟΔΥ), από τους 25 ασθε
νείς για τους οποίους έχει επιβε
βαιωθεί εργαστηριακά ότι έχουν 
προσβληθεί από τον ιό, 17 παρου
σίασαν συμπτώματα στο κεντρικό 
νευρικό σύστημα (κυρίως εκδη
λώσεις εγκεφαλίτιδας, άσηπτης 
μηνιγγίτιδας ή μηνιγγοεγκεφαλί- 
τιδας). Εως και χθες, οι δέκα νο
σηλεύονταν σε νοσοκομεία και οι 
τέσσερις εξ αυτών σε μονάδα εν
τατικής θεραπείας.

Οι ασθενείς προέρχονται από 
τις περιφερειακές ενότητες της 
Πιερίας (Δήμος Κατερίνης), Πέλλας 
(Δήμος Πέλλας), Ξάνθης (Δήμοι 
Τοπείρου και Αβδήρων), Καβάλας 
(Δήμος Νέστου), Λάρισας (Δήμοι 
Λαρισαίων, Τυρνάβου, Κιλελέρ), 
Καρδίτσας (Δήμος Σοφάδων) καθώς 
και Ανατολικής Αττικής (Δήμοι 
Σπάτων-Αρτέμιδος και Μαρκοπού- 
λου-Μεσογαίας). Αξίζει να σημει
ωθεί ότι σύμφωνα με τα πιο πρό
σφατα επιδημιολογικά δεδομένα 
του Ευρωπαϊκού Κέντρου Ελέγχου 
Νοσημάτων (ECDC), ο ιός του Δυ
τικού Νείλου έχει κάνει την εμφά
νισή του, εκτός από την Ελλάδα, 
και στη Ρουμανία και στην Ιταλία. 
Θάνατος ασθενούς που είχε προ
σβληθεί από τον ιό έχει καταγραφεί 
και στη Ρουμανία.

Για την πρόληψη μόλυνσης από 
τον ιό του Δυτικού Νείλου, οι ει
δικοί επιστήμονες του ΕΟΔΥ συ- 
νιστούν την τήρηση ατομικών μέ
τρων προστασίας από τα κουνού
πια. Τα μέτρα θα πρέπει να λαμ-

βάνονται σε όλη την επικράτεια, 
καθ’ όλη την περίοδο κυκλοφορίας 
των κουνουπιών. Υπενθυμίζεται 
ότι στα μέτρα αυτά περιλαμβάνεται 
η χρήση κατάλληλων ενδυμάτων, 
που θα καλύπτουν όσο περισσό
τερο γίνεται το σώμα (μακριά μα
νίκια και παντελόνια, ανοιχτόχρω- 
μα και φαρδιά ρούχα), η χρήση 
των εντομοαπωθητικών στο ακά
λυπτο δέρμα και πάνω από τα ρού
χα και τα σηχνά ντους για την απο
μάκρυνση του ιδρώτα.

Επίσης, ο πληθυσμός των κου
νουπιών στο σπίτι μειώνεται με 
τη χρήση αντικουνουπικών πλεγ
μάτων (σήτες σε παράθυρα, φεγ-

Συνολικά έχουν 
καταγραφεί στην Ελλάδα 
25 ασθενείς της νόσου - 
Τα 15 κρούσματα 
εντοπίστηκαν 
την τελευταία εβδομάδα.

γίτες, αεραγωγούς τζακιού), κου
νουπιέρας κατά τη διάρκεια του 
ύπνου, εντομοκτόνων στον αέρα, 
ανεμιστήρων και κλιματιστικών, 
αφού ο δροσερός αέρας μειώνει 
τη δραστηριότητα των κουνουπιών 
και ο αέρας από τους ανεμιστήρες 
δυσχεραίνει την κυκλοφορία τους. 
Ιδιαίτερα σημαντική είναι και η 
απομάκρυνση στάσιμων νερών, 
τόσο μέσα από το σπίτι όσο και 
σε χώρους γύρω από το σπίτι, όπως 
πιατάκια από γλάστρες, λεκάνες, 
κουβάδες κ.ά. Σε περίπτωση που 
υπάρχει πισίνα στην αυλη, θα πρέ
πει να τίθεται κάθε μέρα σε λει
τουργία το φίλτρο καθαρισμού. 
Σύμφωνα με τους ειδικούς, θα πρέ
πει να κουρεύεται τακτικά το γρα
σίδι, ενώ το πότισμα πρέπει να γί
νεται κατά προτίμηση το πρωί.

ΠΕΝΝΥ ΜΠ0ΥΛ0ΥΤΖΑ
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1  Όταν ο Πολάκης τους έδειχνε το ΚΕΕΛΠΝΟ, αυτοί
κοιτούσαν το τσιγάρο

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 248.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΑ ΨΙΛΑ
ΤΟΥ ΠΕΤΡΟΥ 
ΚΑΤΣΑΚΟΥ

Όταν ο Πολάκης τους 
έδειχνε το ΚΕΕΛΠΝΟ, 
αυτοί κοιτούσαν 
το τσιγάρο
Όιαν ο Παύλοβ Πολάκηβ ious έδειχνε τα 
σκάνδαδα, αυιοί κοιτούσαν το τσιγάρο που 
κρατούσε στο χέρι του. Γιατί αυτό ακριβώε 
έκαναν οι πρώην τρόφιμοι του ΚΕΕΛΠΝΟ. 
Έθαψαν τρία μέτρα κάτω από τη γη τα όσα 
σκανδαλώδη ο πρώην αναπδηρωτήε 
υπουργόε Υγείαε παρουσίασε από το βήμα 
τηε Bourlns και επέδεξαν να πουδήσουν cos 
είδηση τον Παύδο Ποδάκη -άκουσον άκου- 
σον- να καπνίζει. Τι κι αν tous μέτρησε ούτε 
ένα ούτε δύο, αδδά είκοσι ένα σκάνδαδα με 
αποδείξει και ονόματα; Τι κι αν tous είπε κα
τάμουτρα ncos είναι κδέφτεε και απατεώνεε 
για τα όσα τσέπωναν επί σειρά ετών από τα 
ταμεία του ΚΕΕΛΠΝΟ; Τι κι αν tous προκάδε- 
σε να απαντήσουν στα όσα αναδυτικά και 
εμπεριστατωμένα τούε καταδόγισε;

Ούτε λέξη από όσα είπε ο πρώην υπουρ- 
Y0s δεν πέρασε στα κανάδια, otis εφημερίδεε 
και otis ιστοσεδίδε5 tous. Μόνο το τσιγάρο 
του Ποδάκη κρίθηκε άξιο να γίνει θέμα. Όδα 
τα υπόδοιπα εξαφανίστηκαν, μην τυχόν και 
πδηροφορηθούν τίποτα οι τηδεθεατέε και οι 
αναγνώστεε tous για τα χρήματα που tous 
μοίραζε αφειδώε το ΚΕΕΛΠΝΟ tis χρυσέε 
εποχέε που ένα spot για τη «Χρυσή αγκαδιά» 
κόστιζε 175.000 ευρώ και κάποιεε ανύπαρ- 
κτεε ιστοσεδίδεε με έδρα το διμάνι του Πει
ραιά έτρωγαν με χρυσά κουτάδια. Κι όμωε. 
Ούτε δέξη δεν πέρασε χθεε από τπν κυβερ
νητική κρησάρα που έχει τοποθετηθεί στη συ
ντριπτική πδειονότπτα των ΜΜΕ. Ούτε δέξη 
για τα όσα είπε ο Ποδάκηε, αδδά αναδυτικό 
ρεπορτάζ και φωτογραφίεε υψηδήε ανάδυ- 
ons για το τσιγάρο του Ποδάκη.

Μάθαμε για την άρση ασυλίαε του Πο
δάκη από αυτούε που έχουν προσφέρει επι- 
κοινωνιακό άσυδο στον κ. Πουδή του ΚΕΕΛ
ΠΝΟ και αποτεδούν πδέον και επισήμου το 
μιντιακό καρτέδ ms Νέαε Δημοκρατίαε, κα- 
0cbs είναι υποχρεωμένοι να εξοφδήσουν τα 
ποδιτικά γραμμάτια για κάτι αδησμόνητα άρ
θρα περί ποδιομυεδίτιδαε στη Συρία, αδδά 
και για κάτι offshore στη Βουδγαρία. Και επει
δή όδα εδώ πδηρώνονται, ήρθε η ώρα που 
μια μεγάδη αδυσίδα από ΜΜΕ έπρεπε να 
βγάδει την υποχρέωση και να θάψει τα όσα ο 
Παύδοε Ποδάκη5 παρουσίασε την Τετάρτη 
στη Βουδή, μένονταε αποκδειστικά στο αμάρ
τημα του πρώην υπουργού να εμφανιστεί με 
τσιγάρο στο κυδικείοτου Κοινοβουδίου παρά 
τηναντικαπνιστική εντοδή Μητσοτάκη. Μέχρι 
εκεί έφτασε η ενημέρωση ms χθεσινή5 ημέ- 
pas για τα όσα έγιναν και όσα ειπώθηκαν την 
Τετάρτη στπ Βουδή. Μέχρι εκεί και τέδοε. ♦
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1  Μειωμένο το εφάπαξ γιατρών
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-08-2019

Επιφάνεια: 97.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μειωμένο το εφάπαξ γιατρών
Το ΣτΕ απέρριψε την προσφυγή του ΠΙΣ

Π
αραμένει σε ισχύ η μείωση 
του εφάπαξ των γιατρών, 
που είχε γίνει κατά τις επιταγές 

του μεσοπρόθεσμου πλαισίου 
δημοσιονομικής στρατηγικής 
2013 - 2016 (νόμος 4092/2012) 
σε όσους αποχωρούσαν από 
την υπηρεσία.

Το Α' Τμήμα του Συμβουλί
ου της Επικράτειας απέρριψε 
ως απαράδεκτη αίτηση του Πα
νελλήνιου Ιατρικού Συλλόγου 
(ΠΙΣ), που ζητούσε, το 2016, να 
ακυ ρωθούν δύο αποφάσεις του 
υπουργού Εργασίας (από 
7.6.2016 και από 8.6.2016) για 
τον καθορισμό των παραμέτρων 
υπολογισμού των εφάπαξ πα
ροχών, κατά το σκέλος που επέρ

χονταν ποσοστιαίες μειώσεις 
στις χορηγούμενες στους για
τρούς εφάπαξ παροχές.

Τελικά, το ΣτΕ (απόφαση 
1223/2019) έκρινε ότι οι ισχυ
ρισμοί του ΠΙΣ είναι αόριστοι 
και απορρίφθηκε η σχετική αί
τηση ακύρωσης (ως απαράδε
κτη). Και αυτό, όπως επισημαί
νει το ΣτΕ, ανεξαρτήτως της 
734/2016 απόφασης της Ολο
μέλειας του ανωτάτου ακυρω
τικού δικαστηρίου, που έκρινε 
συνταγματικές και σύμφωνες 
με την ΕΣΔΑ τις περικοπές του 
εφάπαξ των δημοσίων υπαλ
λήλων που έγιναν σύμφωνα με 
τη μνημονιακή νομοθεσία.

[SID:12862004]
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1  Η διαστολή των καθηκόντων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-08-2019

Επιφάνεια: 257.24 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η διαστολή των καθηκόντων
ΑΠΟΓΡΑΦΕΣ

Του Παςχου ΜανδραβεληΟ
,ιι κάνει ένας πολιτικός δεν 
είναι κατ’ ανάγκην πολιτικό. 
Μπορεί να είναι προσωπικό. 
Ή ακόμη χειρότερα να είναι και μι

κροπρεπές, όπως το να έχει μπρο
στά του ένας τέως αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας τασάκι με αναμ
μένο τσιγάρο σε χώρο που απαγο
ρεύεται το κάπνισμα. Βεβαίως ο κ. 
Παύλος Πολάκης, που γιόρτασε 
«σε καπνούς και σε βρισιές» στο 
κυλικείο της Βουλής την παραπο
μπή του, άσκησε το πατροπαρά
δοτο Αριστερό δικαίωμα της «τσά- 
μπα δημόσιας ανυπακοής». Είχε τα 
τσιγάρα αναμμένα μπροστά του 
αλλά όχι στο χέρι του, για να μπο
ρεί να αποφύγει τις συνέπειες του 
νόμου. Εξ ου και η μικροπρέπεια 
της πράξης του. Αν και εμφανίζε
ται λεβέντης Κρητικός παραβιάζει 
«ολίγον» τον νόμο για να μπορεί 
να τη σκαπουλάρει αν διωχθεί.

Ο,τι κάνει ένας υπουργός δεν 
εμπίπτει αυτομάτως στα υπουρ

γικά του καθήκοντα. Μπορεί να 
είναι και προσωπικό. Ή, μπορεί 
να εφάπτεται των σοβαρών του 
καθηκόντων και να είναι απλώς 
παράνομο. Αν, για παράδειγμα, 
ένας υπουργός προκαλέσει τρο
χαίο ατύχημα δεν δικάζεται με 
τον νόμο περί ευθύνης υπουργών, 
ακόμη και αν αποδείξει ότι έτρε
χε με 100 χλμ. στη Σταδίου για να 
προλάβει τη συζήτηση στη Βουλη 
για δικό του νομοσχέδιο. Στο τε
λευταίο συμφωνεί και ο ΣΥΡΙΖΑ, 
που στη συζήτηση για τη συνταγ
ματική αναθεώρηση κακολόγησε 
τους προηγούμενους για τη «δι
ασταλτική ερμηνεία του άρθρου 
86 περί καθηκόντων των υπουρ
γών». Οταν λέμε «συμφωνεί» εν
νοούμε με τον γνωστό ΣΥΡΙΖΑ-

ϊκό τρόπο. Αλλα μέτρα για τους 
υπουργούς των άλλων και άλλα 
για τον κ. Πολάκη.

Οι πράξεις ενός ανθρώπου δεν 
κρίνονται με βάση τις προθέσεις 
του, αλλά συμφώνως με τον νόμο. 
Ακόμη και αν «ο Παύλος Πολάκης 
διεκδίκησε διαφάνεια και δημοσι
ότητα... [Ακόμη και αν] αποκάλυψε 
τα μεγάλα σκάνδαλα του ΚΕΕΛ- 
ΠΝΟ» (Σωκράτης Φάμελος. ΕΡΑ, 
31.7.2019), αυτά δεν τον θέτουν 
υπεράνω του νόμου που διώκει 
τη συκοφαντική δυσφήμιση, ού
τε εντάσσουν κάθε πράξη του στα 
υπουργικά του καθήκοντα.

Η καταγραφή της συνομιλίας 
του κ. Πολάκη με τον κ. Γιάννη 
Στουρνάρα ήταν μια παράνομη 
πράξη, αφού ρητώς αναφέρεται ως

κακούργημα από τον νόμο. Αφο
ρούσε μια προσωπική του υπό
θεση, την αποκάλυψη του δανεί
ου που έλαβε από την εν πολλαίς 
αμαρτίαις περιπεσούσα Τράπεζα 
Αττικής. Αντιγράφουμε ένα από
σπασμα από τη δημοσιευμένη 
συνομιλία: «Εγώ πήρα να σας πω 
ότι καλά κάνετε ία ελέγχετε εμένα, 
αλλά μόλις τελειώσετε με μένα (...) 
να ελέγξετε κι αυτά [τα δάνεια]. 
Γιατί αν δεν τα ελέγξετε, θα έρ
θω εγώ από εκεί και δεν θα φύ
γω αν δεν διατάξετε τον έλεγχο» 
(18.2.2019).

Και μεγαλύτερη απόδειξη ότι η 
παράνομη καταγραφή δεν εμπί
πτει στα υπουργικά του καθήκο
ντα είναι πως ο κ. Πολάκης υπήρ
ξε αναπληρωτής υπουργός Υγείας 
και όχι εποπτεύων της Τράπεζας 
της Ελλάδος, που «καθήκον» του 
θα ήταν να πάει στο γραφείο του 
κ. Στουρνάρα για να ελέγξει τη 
δουλειά του.
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1  Κάτι τρέχει στον Αλιάκμονα
ΜΟΤΙΟΝΤΕΑΜ/ΤΡΥΨΑΝΗ ΦΑΝΗ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 958.62 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η πηγή της διαρροής των 
πετρελαιοειδών (πέρυσι τον Ιανουάριο) 
που αναστάτωσε τους υπευθύνους 
της ΕΥΑΘ και τους κατοίκους της 
Θεσσαλονίκης παρέμενε μέχρι σήμερα 
ένα μυστήριο. Το ίδιο μυστηριώδης 
είναι προς το παρόν και η αιτία της νέας 
ρύπανσης

ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΘΗΚΕ ΑΠΟ ΧΤΕΣ Η ΥΔΡΟΔΟΤΗΣΗ ΣΤΗ ΔΥΤΙΚΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Κάτι τρέχει στον Αλιάκμονα
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ
►Του ΝΙΚΟΥ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΥ

ε εισαγγελέα και αστυνομία αναζητού- 
£ m a νται τα αιτία της ρύπανσης στο νερό 

■dm, * κ&β της Δυτικής Θεσσαλονίκης. Μπορεί 
ggggggggi να μην έγινε η χθεσινή σύσκεψη των 

υπευθύνων της ΕΥΑΘ με τον προϊστά
μενο της Εισαγγελίας Πρωτοδικών, 
αφού η υδροδότηση αποκαταστάθηκε 
σχετικά γρήγορα, αν λάβει κανείς υπό
ψη το μέγεθος του προβλήματος, ωστό
σο η διοίκηση της εταιρείας κατέθεσε 
μηνυτήρια αναφορά για την απόδοση 
τυχόν ποινικών ευθυνών. Είναι, άλλω
στε, η δεύτερη φορά από πέρυσι τον 
Ιανουάριο που διαπιστώνεται επικίν
δυνος ρυπογόνος παράγοντας στη δι
ώρυγα παραγωγής του Αλιάκμονα από 
όπου υδρεύεται το μεγαλύτερο κομμάτι 
της πόλης.

Η ΕΥΑΘ ανακοίνωσε ότι από τα με
σάνυχτα της Τετάρτης προς Πέμπτη 
ξεκίνησε πάλι ομαλά η υδροδότηση 
από την Εγκατάσταση Επεξεργασί
ας Νερού της Θεσσαλονίκης, μετά το 
σοβαρό πρόβλημα που εμφανίστηκε 
προχθές στη διώρυγα προσαγωγής 
του Αλιάκμονα. Σύμφωνα με τη χθε
σινή επίσημη ενημέρωση της εταιρεί
ας, «αποκαθίσταται η υδροδότηση σε 
Εύοσμο, Ηλιούπολη, Σταυρούπολη και 
Κορδελιό, ενώ έχει ξεκινήσει η υδροδό
τηση της Ευκαρπίας και των Πεύκων, 
ώστε να έχουν νερό τις επόμενες ώρες 
(σ.σ. δηλαδή μέχρι χθες το μεσημέρι). 
Αργότερα το απόγευμα (σ.σ. χθες) θα 
αποκατασταθούν τα προβλήματα που

Νέες αυτοψίες από την ΕΥΑΘ κατά μήκος του 
ποταμού, που υδρεύει το μεγαλύτερο μέρος της 
πόλης, προκειμένου να εντοπιστεί ο επικίνδυνος 
ρυπογόνος παράγοντας, ενώ η εταιρεία κατέθεσε ήδη 
μήνυση για απόδοση τυχόν ευθυνών και συνιστά 
στους πολίτες λελογισμένη χρήση του νερού. Η 
ανησυχία, πάντως, υφίσταται, καθώς πρόβλημα 
μόλυνσης εμφανίστηκε και πριν από ενάμιση χρόνο

εμφανίστηκαν σε περιοχές του Πανο
ράματος και της Καλαμαριάς».

Στο μεταξύ, η ΕΥΑΘ έχει καταθέσει 
μηνυτήρια αναφορά στον προϊστάμενο 
της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Θεσσα
λονίκης Στέφανο Ζαρκατζιά, με κοινο
ποίηση στη Γενική Αστυνομική Διεύ
θυνση. Ηδη από νωρίς χθες το πρωί 
διενεργούνται και νέες αυτοψίες από 
προσωπικό της εταιρείας κατά μήκος 
του Αλιάκμονα, συνοδεία του Τμήμα
τος Περιβαλλοντικής Προστασίας της 
Διεύθυνσης Ασφάλειας Θεσσαλονίκης 
και με τη συνεργασία της Διεύθυνσης 
Δημόσιας Υγείας της Περιφέρειας, προ
κειμένου να εντοπιστεί η αιτία της ρύ
πανσης.

Συστάσεις
Στους καταναλωτές συνιστάται λελο

γισμένη χρήση του διαθέσιμου νερού, 
ώστε να συντελεστεί γρηγορότερα η 
ομαλοποίηση του δικτύου για όλους 
τους πολίτες του πολεοδομικού συ

γκροτήματος Θεσσαλονίκης. Η ΕΥΑΘ 
αναγκάστηκε την Τετάρτη να διακό- 
ψει εκτάκτως την υδροδότηση πολλών 
περιοχών, κυρίως του δυτικού τομέα 
της πόλης, «λόγω σοβαρού προβλή
ματος που εμφανίστηκε στη διώρυγα 
προσαγωγής του Αλιάκμονα προς την 
Εγκατάσταση Επεξεργασίας Νερού 
Θεσσαλονίκης, το οποίο και επηρεάζει 
τα ποιοτικά χαρακτηριστικά του ύδα- 
τος που εισέρχεται στην εγκατάσταση», 
όπως ανακοίνωσε, επρόκειτο δηλαδή 
για μια νέα περίπτωση επικίνδυνης 
ρύπανσης στο νερό!

Το συμβάν θυμίζει αρκετά εκείνο του 
Ιανουάριου του 2018, όταν στις 10 του 
μήνα τεχνικοί εντόπισαν «επιφανεια
κές ορατές εξωπλανώμενες κηλίδες που 
παραπέμπουν σε ύπαρξη σημαντικών 
ποσοτήτων από έλαια, πετρελαιοειδή 
ή γράσα» και πέρασαν μάλιστα και στις 
δεξαμενές καθίζησης.

Ο τότε προϊστάμενος της Εισαγγε
λίας Πρωτοδικών Θεσσαλονίκης Λά

μπρος Τσόγκας είχε παραγγείλει ποινι
κή έρευνα για αδικήματα που αφορούν 
τη δηλητηρίαση πηγών και τροφίμων, 
τη ρύπανση περιβάλλοντος και άλλα. 
Εννιά μήνες μετά, τον Σεπτέμβριο του 
2018, η έρευνα φαίνεται πως οδήγη
σε σε αγωγό καυσίμων του Ελληνικού 
Στρατού στην περιοχή του νομού Κο
ζάνης, που διέρχεται από τον πυθμένα 
της λίμνης Πολυφύτου, η οποία αποτε
λεί τμήμα του ρου του ποταμού Αλιάκ
μονα, από τα νερά του οποίου υδροδο
τείται η Θεσσαλονίκη.

Μυστήριο
Σε αυτόν τον στρατιωτικό αγωγό 

λοιπόν αποδόθηκε εκείνη η ρύπανση, 
αλλά ακολούθως η δικογραφία διαβιβά
στηκε από την Εισαγγελία Πρωτοδικών 
στο Στρατοδικείο Θεσσαλονίκης και η 
υπόθεση χάθηκε χωρίς καν να γίνει 
γνωστή η τύχη της ή αν αποδόθηκαν 
ευθύνες...

Υπό αυτές τις συνθήκες, η πηγή της 
διαρροής των πετρελαιοειδών που ανα
στάτωσε τους υπευθύνους της ΕΥΑΘ 
και τους κατοίκους της Θεσσαλονίκης 
παρέμενε μέχρι σήμερα ένα μυστή
ριο. Το ίδιο μυστηριώδης είναι προς το 
παρόν και η αιτία της νέας ρύπανσης 
που πρέπει να αποτελέσει αντικείμενο 
έρευνας αμέσως μετά την αποκατά
σταση του προβλήματος, τόσο για να 
μην επαναληφθεί το φαινόμενο τρίτη 
φορά όσο και για να εντοπιστούν τυχόν 
ευθύνες που σχετίζονται άμεσα με την 
πρόκληση σοβαρών κινδύνων για τη 
δημόσια υγεία.
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1  Μεγάλες ελλείψεις σε όλες τις ειδικότητες στο
Νοσοκομείο Λευκάδας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 387.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μεγάλες ελλείψεις σε όλες τις ειδικότητες 
στο Νοσοκομείο Λευκάδας
Επανειλημμένες καταγγελίες και παρεμβάσεις 
από το Σύλλογο Εργαζομένων του Νοσοκομείου

Τ
ην επικίνδυνη κατάσταση που έχει διαμορφωθεί στο 
Νοσοκομείο Λευκάδας, ως αποτέλεσμα της αντιλαϊ
κής πολιτικής στην Υγεία, με τις τεράστιες ελλείψεις 
σε όλες τις ειδικότητες, αλλά και ειδικότερα σε ό,τι α
φορά την έλλειψη αναισθησιολόγων, καταγγέλλει με επανει
λημμένες ανακοινώσεις και αγωνιστικές παρεμβάσεις του ο 

Σύλλογος Εργαζομένων Νοσοκομείου Λευκάδας.
Οπως έχει επισημάνει εδώ και καιρό, στο νοσοκομείο υ

πάρχει μόνο ένας αναισθησιολόγος, ο δεύτερος ήταν συμ- 
βασιούχος που έληξε η σύμβασή του, ενώ δεν έχει γίνει κα
μία ενέργεια για να καλυφθούν άμεσα οι δύο κενές οργανι
κές θέσεις. Ετσι, στο μοναδικό νοσοκομείο του νησιού δεν 
υπάρχει αναισθησιολογική κάλυψη όλο το 24ωρο για την α
ντιμετώπιση των επειγόντων παθολογικών και χειρουργι
κών περιστατικών.

Αντίστοιχη είναι η κατάσταση και στη Μονάδα Τεχνητού 
Νεφρού και στη Χειρουργική Κλινική, όπως τεράστιες εί
ναι οι ελλείψεις στο νοσηλευτικό και βοηθητικό προσωπι
κό και στις μαίες.

Ο Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου διεκδικεί:
Να στελεχωθεί άμεσα το νοσοκομείο με αναισθησιολόγους, 
νεφρολόγους και χειρουργούς, ώστε να υπάρχει ασφαλής ε- 
φημέρευση, να προχωρήσει η άμεση στελέχωση του νοσο
κομείου με το απαραίτητο μόνιμο ιατρικό νοσηλευτικό και 
λοιπό προσωπικό όλων των κλάδων και ειδικοτήτων ώστε 
να καλύπτονται οι ανάγκες του λαού της Λευκάδας και των 
γύρω περιοχών.

Απόρροια της αντιλαϊκής πολιτικής 
των κυβερνήσεων ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ · ΠΑΣΟΚ

Ο Σύλλογος επισημαίνει ότι όλα τα παραπάνω προβλήμα
τα είναι γνωστά πάνω από ένα χρόνο σε όλους τους αρμό
διους φορείς. Μέσα στο καλοκαίρι φέτος, επί κυβέρνησης 
ΣΥΡΙΖΑ ακόμα, η «λύση» που επιλέχθηκε από τη διοίκηση 
του νοσοκομείου και την 6η ΥΠΕ είναι «η μετακίνηση αναι- 
σθησιολόγων από το Νοσοκομείο "Χατζηκώνστα" Ιωαννίνων, 
μέχρι να καλυφθεί ο Ιούνης»... Ενα μήνα μετά, επί κυβέρνη
σης ΝΔ, η διοίκηση του νοσοκομείου, κάνοντας χρήση του 
άρθρου 41 του νόμου 4058/2012 που ψήφισε η κυβέρνηση 
ΝΔ - ΠΑΣΟΚ και διατήρησε και επέκτεινε η κυβέρνηση ΣΥ- 
ΡΙΖΑ, έφερε ως πρόταση την πρόσληψη αναισθησιολόγου 
για ένα μήνα με «μπλοκάκι», καλύπτοντας εφημεριακά μό
νο τις μισές μέρες του μήνα...

Τη συγκεκριμένη «λύση» καταψήφισαν στη συνεδρίαση 
του ΔΣ του νοσοκομείου οι εκπρόσωποι των εργαζομένων 
που συσπειρώνονται στο ΠΑΜΕ, απαιτώντας «άμεσες προ
σλήψεις μόνιμου προσωπικού πλήρους και αποκλειστικής 
απασχόλησης» και καταγγέλλοντας τις «συμβάσεις δουλεί
ας που τσακίζουν κάθε έννοια εργασιακού δικαιώματος των 
εργαζομένων και δεν λύνουν τα σοβαρά προβλήματα έλλει
ψης υγειονομικών στα νοσοκομεία».

Να σημειωθεί ότι με μια προκλητική ανακοίνωσή του που 
ακολούθησε, ο βουλευτής της ΝΔ, Αθ. Καββαδάς, επιχείρη
σε να «αθωώσει» τις κυβερνήσεις ΝΔ - ΣΥΡΙΖΑ - ΠΑΣΟΚ για 
την επικίνδυνη κατάσταση που έχουν διαμορφώσει και στο 
Νοσοκομείο Λευκάδας, αναφέροντας με πραγματικό θρά
σος ότι... «καθιστώ υπεύθυνους για τυχόν επιπτώσεις στη 
δημόσια υγεία αυτούς που καταψήφισαν την πρόταση προ
σωρινής κάλυψης της θέσης του αναισθησιολόγου»!

Σε ανακοίνωσή της, η «Αγωνιστική Συσπείρωση Εργαζο
μένων» Νοσοκομείου Λευκάδας υπογραμμίζει ότι η εν λό
γω «πρόταση» «ούτε το πρόβλημα εφημεριακής κάλυψης 
του Αναισθησιολογικού Τμήματος λύνει και ταυτόχρονα εί
ναι βαθιά αντεργατική, φέρνει στα νοσοκομεία τον εργασι
ακό μεσαίωνα».

Απέναντι και στις προκλητικές αιτιάσεις του κυβερνητικού 
βουλευτή, επισημαίνει: «Το πρόβλημα δεν προέκυψε από κά
ποιες μη αναμενόμενες αιτίες, αλλά είναι απόρροια των α
ντιλαϊκών πολιτικών των κυβερνήσεων ΝΔ - ΠΑΣΟΚ/ΚΙΝΑΛ 
και ΣΥΡΙΖΑ, οι οποίες άφησαν τα νοσοκομεία της χώρας να 
λειτουργούν με ελάχιστο προσωπικό και κάποια από τα τε
ράστια κενά τα κάλυπταν ως επί το πλείστον με ελαστικούς 
εργαζόμενους (...). Στόχος της η ακόμα μεγαλύτερη μείωση 
του μισθολογικού κόστους της λειτουργίας των νοσοκομεί
ων, το τσάκισμα κάθε έννοιας εργασιακού δικαιώματος και 
η ακόμα πιο βαθιά εμπορευματοποίηση της δημόσιας υγεί
ας και η προώθηση του στρατηγικού σχεδίου για νοσοκο
μεία - επιχειρήσεις».

Οι δυνάμεις που συσπειρώνονται στο ΠΑΜΕ, απευθυνόμε
νες στους υγειονομικούς, υπογραμμίζουν: «Είναι πλέον ξε
κάθαρο ότι η ανυπόφορη κατάσταση που βιώνουμε θα συ
νεχιστεί και θα ενταθεί ακόμη περισσότερο. Και η επίθεση 
που θα δεχτούμε στα δικαιώματά μας και στα δικαιώματα 
των ασθενών μας μπορεί να αποτραπεί μόνο με τη μαζική 
συμμετοχή μας στον οργανωμένο αγώνα και σε κατεύθυνση 
σύγκρουσης με την κυρίαρχη πολιτική υπέρ των μεγάλων ε
πιχειρηματικών ομίλων που υλοποιούν όλες οι κυβερνήσεις».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  EURQMED1CA « Αφαντα» τα λεφτά από την πώληση
του ποσοστού στο Ιασώ

Πηγή: ΜΕΤΟΧΟΣ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 250.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

EURQMED1CA

« Αφαντα» τα λεφτά από την πώληση του ποσοστού στο Ιασώ
'Πνα μήνα μετά την «αποχώρηση Λιακουνάκου» 
Ckoi την αλλαγή διοικητικού συμβουλίου στη 

Euromedica, λίγα πράγματα έχουν αλλάξει στον ει
σηγμένο όμιλο, παρότι έχει εισρεύσει ένα πολύ ση
μαντικό ποσό (άνω των 15 εκατ. ευρώ) από την πώ
ληση της συμμετοχής στο Ιασώ.

«Προέκυψαν τόσα εκατομμύρια και οι εργαζόμε
νοι δεν είδαν από αυτά ούτε ένα σεντ (σ.σ. τα χρή
ματα εισπράχθηκαν από Farallon και Τράπεζα Πει
ραιώς, με κίνηση που είχε δρομολογηθεί εκτωνπρο- 
τέρων). Το μόνο που καταβλήθηκε ήταν το επίδομα 
αδείας και αυτό από χρήματα της ίδιας της εταιρεί
ας», υποστηρίζουν εργαζόμενοι του ομίλου, κάνοντας 
αναφορά για οφειλές δεδουλευμένων πολλών μηνών 
και για σύνδεση τμήματος των οφειλόμενων με τιμο
λόγια της εισηγμένης προς τον ΕΟΠΥΥ που έχουν 
εκχωρηθεί στο προσωπικό!

Η εξέλιξη αυτή έχει δώσει... τροφή και σε κύ
κλους προσκείμενους στην πλευρά Λιακουνάκου 
(μιλάμε για τη διοίκηση επί της οποίας ο όμιλος ήρθε 
στη δυσχερή αυτή κατάσταση), προκειμένου να βάλ
λουν λεκτικά εναντίον της Farallon (κατέχει το 17,5% 
των μετοχών και το μεγαλύτερο ποσοστό των δανεί
ων της Euromedica): «Έλεγε η Farallon ότι θα καταβά
λει πακτωλό κεφαλαίων στην εταιρεία. Στην πράξη, πή
ραν τόσα εκατομμύρια από το Ιασώ και τα χρήματα αυ
τά είναι άγνωστο πού κατευθύνθηκαν» υποστηρίζουν.

Επίσημη πληροφόρηση δεν υπάρχει, ωστόσο ερ
γαζόμενοι υποστηρίζουν ότι τους διαμηνύθηκε από 
τον νέο πρόεδρο της εταιρείας, ότι:

Προτεραιότητα της νέας διοίκησης είναι η 
ένταξη της Euromedica στις διατάξεις του 

άρθρου 106β, προκειμένου να διευθετηθούν υπο
χρεώσεις προς προμηθευτές και λοιπούς πιστω
τές (θα περιλαμβάνονται τράπεζες, δημόσιο και 
Farallon;).

Η αύξηση του μετοχικού κεφαλαίου με κατα
βολή μετρητών (και πιθανόν κεφαλαιοποίη

σης λοιπών υποχρεώσεων) θα ακολουθήσει στη 
συνέχεια.

Σε κάθε περίπτωση, πάντως, κοινή εκτίμηση απο
τελεί το γεγονός ότι ο χρόνος τρέχει εναντίον της 
εταιρείας, η οποία εδώ και χρόνια λειτουργεί με πο
λύ μεγάλες ληξιπρόθεσμες οφειλές προς τράπεζες, 
προσωπικό, δημόσιο και προμηθευτές. Με δεδομέ
νο άλλωστε ότι δεν έχουν εκδοθεί λογιστικές κατα
στάσεις ούτε για τη χρήση 2017, είναι άγνωστο το πό
σο αρνητικά έχουν επηρεαστεί τα οικονομικά της δε
δομένα μέχρι σήμερα, με παράγοντες της αγοράς να 
διαπιστώνουν το λουκέτο σε κάποια διαγνωστικά κέ
ντρα και να αναφέρονται σε χαμηλότερες πληρότη
τες σε κλινικές του ομίλου. «Ανάπτυξη της εταιρείας 
με απλήρωτους εργαζόμενους, γίνεται;» απορεί ερ
γαζόμενος του ομίλου, ίΐ
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1  Πώς «χάνουμε» 27 δισ. ευρώ και 350 χιλ. θέσεις
εργασίας

Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 364.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

διαΝΕΟσις: ΤΙ ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΥΝ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ 
Ο ΙΑΤΡΙΚΟΣ ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ ΚΑΙ Ο ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ ΕΥΕΞΙΑΣ

Πώς «χάνουμε» 27 δισ. ευρώ 
και 350 χιλ. θέσεις εργασίας

^ δισ. ευρώ και 173.000 νέ-
^ Ι^£ζ θέσεις εργασίας θα 

Α^^^^μπορούσε να κερδίσει η 
Ελλάδα μέσα σε μόλις 5 χρόνια από τον 
τουρισμό τρίτης ηλικίας, την πώληση κα
τοικιών και τη διαμονή μακράς διάρκει
ας ξένων τρίτης ηλικίας, τον ιατρικό και 
τον ιαματικό τουρισμό, ενώ άλλα 13,5 
δισ. ευρώ και 171.000 θέσεις εργασίας 
επίσης σε 5 χρόνια από τον τουρισμό ευ
εξίας, που απευθύνεται και σε νεότερες 
ηλικίες. Αυτό προκύπτει από νέα έρευ
να της διαΝΕΟσις, που εκπονήθηκε από 
το Ινστιτούτο Κοινωνικής και Προληπτι
κής Ιατρικής και ομάδα ερευνητών.

Σύμφωνα με τα στοιχεία της έρευ
νας, ο μέσος Ευρωπαίος εκτιμάται ότι 
θα παραμείνει υγιής και δραστήριος για 
8,3 έτη μετά την ηλικία των 65 ετών, οι 
ηλικιωμένοι είναι η μόνη πληθυσμιακή 
ομάδα στην Ευρώπη που ταξιδεύει πε
ρισσότερο, είναι πιο υγιείς σε σχέση με 
το παρελθόν, πιο ευκατάστατοι από ό,τι 
οι νεότεροι και απαιτούν υπηρεσίες κα
λής ποιότητας λόγω προγενέστερων τα
ξιδιωτικών εμπειριών.

Από την άλλη, οι άνθρωποι που τα
ξιδεύουν σε άλλες χώρες για ιατρικούς 
λόγους κάθε χρόνο κυμαίνονται από 5 
μέχρι 14 εκατ., με ετήσιο τζίρο δεκάδων 
δισ. ευρώ (το 7% όλων των εγχώριων 
και διεθνών ταξιδιών είναι για ιαματι

κό και ιατρικό τουρισμό). Το 2015 η 
ανταγωνιστική μας Τουρκία, με 42 διε
θνώς πιστοποιημένα νοσοκομεία ιατρι
κού τουρισμού, ξεπέρασετους 600.000 
ασθενείς/τουρίστες ενώ η χώρα μας 
προσελκύει περίπου 85.000 ασθε
νείς/τουρίστες ετησίως.

Τα πλεονεκτήματα της Ελλάδας είναι 
ότι αποτελεί ήδη μια μεγάλη τουριστι
κή αγορά, διαθέτει πολλούς και καλούς 
γιατρούς, είναι μια ασφαλής χώρα, με 
μεγάλο ποσοστό γλωσσομαθών κατοί
κων, τουριστικά αξιοθέατα και υψηλό 
επίπεδο ποιότητας ζωής. Ακόμα περι
λαμβάνονται μεταξύ των 10 κορυφαί
ων ηλιόλουστων χωρών που επιλέγει 
κάποιος για να ζήσει μόνιμα και σχετι
κό φτηνά. Στα δε αρνητικά της στοιχεία

κυριαρχούν η κακή ποιότητα υποδομών, 
ειδικά για άτομα με προβλήματα κινη
τικότητας, οι όχι καλές υπηρεσίες των 
Μέσων Μαζικής Μεταφοράς, οι ελλεί
ψεις προσωπικού και υλικών και η κα
κή οργάνωση στο δημόσιο σύστημα 
υγείας, η μη ύπαρξη αρκετών νοση
λευτών, τα ισχυρά εμπόδια για επεν
δύσεις σε οικιστικά συγκροτήματα, ότι 
μόνο το 6,1% των ξενοδοχείων είναι σε 
θέση να προσφέρουν κάποια μορφή 
στοιχειώδους ιατρικής φροντίδας εντός 
των εγκαταστάσεών τους, καθώς και ότι 
από τις 822 πηγές θερμομεταλλικών νε
ρών που υπάρχουν στη χώρα μόνο 123 
έχουν καταθέσει φάκελο στο υπουργείο 
Τουρισμού και μόνο οι 48 έχουν λάβει 
αναγνώριση.
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1  Να χορηγηθεί επίδομα ανθυγιεινής εργασίας στους
επόπτες Δημόσιας Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

02-08-2019

Επιφάνεια: 166.83 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

Να χορηγηθεί επίδομα ανθυγιεινής εργασίας στους επόπτες Δημόσιας Υγείας
Τη σαφή νομοθέτηση χορήγησης επιδόματος 

ανθυγιεινής εργασίας στους Επόπτες Δημόσι
ας Υγείας (ΕΔΥ) οι οποίοι στο πλαίσιο της εργα
σίας τους αντιμετωπίζουν καθημερινά πληθώρα 
ανθυγιεινών καταστάσεων, μικροβιολογικών, χη
μικών κλπ. κινδύνων, απαιτεί ο Σύλλογος Υπαλ
λήλων Περιφέρειας Αττικής (ΣΥΠΑ).

Με σχετική ανακοίνωσή του, την οποία συνο
δεύει με φωτογραφίες που πραγματικά «σοκά
ρουν», από μια ανθυγιεινή εστία στην Αττική που 
καθαρίστηκε με παρέμβαση Εποπτών Δημόσιας 
Υγείας, ο Σύλλογος σημειώνει:

«Εικόνες της “διπλανής" πόρτας, δυστυχώς συ

χνές. Φωτογραφίες που σοκάρουν και αποτυπώ
νουν άθλιες συνθήκες διαβίωσης, αλλά και αν
θυγιεινές συνθήκες εργασίας για τους Επόπτες 
Δημόσιας Υγείας (ΕΔΥ) που επιθεωρούν, πα
ρεμβαίνουν και εποπτεύουν όλες τις διαδικασί
ες απομάκρυνσης των απορριμμάτων και καθα
ρισμού του χώρου.

Αλλη μια ανθυγιεινή εστία στην Αττική καθαρί
στηκε με παρέμβαση των συναδέλφων Εποπτών 
Δημόσιας Υγείας της Διεύθυνσης Υγειονομικού Ε
λέγχου. Χρειάστηκαν πολλές μέρες δουλειάς για 
να αποκατασταθούν στοιχειωδώς οι συνθήκες και 
να εκλείψουνοι κίνδυνοι via τη δημόσια υγεία...

Για αυτή τη δουλειά των ΕΔΥ, όπως και για άλ
λες παρόμοιες, κυβερνήσεις, Γενικό Λογιστήριο 
του Κράτους, επίτροποι του Ελεγκτικού Συνεδρί
ου κρίνουν ότι δεν δικαιούνται οι συνάδελφοι αν
θυγιεινό επίδομα!

Χρόνια τώρα πατάνε στο φιλότιμο και τη συνεί
δηση των συναδέλφων και δεν νομοθετούν το αυ
τονόητο, την ένταξη των Εποπτών Δημόσιας Υγεί
ας, όπως και άλλων ειδικοτήτων, των κτηνιάτρων 
κλπ., στους δικαιούχους ανθυγιεινού επιδόματος 

Φτάνει πια! Απαιτούμε τη σαφή νομοθέτηση 
χορήγησης ανθυγιεινού επιδόματος στους Επό- 
πτεσ Δημόσιας Υγείας (ΕΔΥ)».
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1  Κικίλιας: Προέχει το προσωπικό
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
02-08-2019

Επιφάνεια: 74.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

KiKiXias: Προέχει το προσωπικό
ΥΠΟΜΝΗΜΑ με τις παθογένειες ίου ΕΣΥ, τις διαφωνίες του αλλά και 
τις προτάσεις του κατέθεσε στον υπουργό Υγείας Βασίλη Κικίλια το προ
εδρείο της ΠΟΕΔΗΝ σε συνάντηση που είχαν. Οι εκπρόσωποι της ομο
σπονδίας εξέφρασαν τη διαφωνία τους για τη σύμπραξη δημόσιου και 
ιδιωτικού τομέα σχετικά με τον ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό.

Μάλιστα, όπως δήλωσε στη «δημοκρατία» ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλης Γιαννάκος, ο υπουργός είπε ότι πρώτα θα προσλάβει το απα
ραίτητο προσωπικό, προκειμένου οι βάρδιες να γίνουν διπλές και τρι
πλές όπου χρειάζεται (π.χ., ακτινοθεραπείες κ,λπ.), και μετά θα ξανα- 
δεί το θέμα της σύμπραξης με τον ιδιωτικό τομέα. Επίσης, το προεδρείο 
της ΠΟΕΔΗΝ περιέγραψε τις ελλείψεις σε προσωπικό: «Οι κενές οργα
νικές θέσεις αγγίζουν τις 45.000, ενώ κλινικές 40 ασθενών καλύπτο
νται από μία ή δύο νοσαλεύτριες σε κάθε βάρδια». 0 υπουργός απάντη
σε ότι θα μελετήσει τις προτάσεις τους και ανανέωσε το ραντεβού τους.
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